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ИЗВОД  ИЗ  ЗАПИСНИКА 

са ДВАДЕСЕТ ДЕВЕТЕ седнице Скупштине града Чачка, 

одржане  1. децембра  2023. године, 

у сали Скупштине града Чачка 

 

 

 

Седница је почела у 11 сати. 

 

 Седницу је, у складу са чланом 116. Пословника о раду Скупштине отворио и 

председавао јој  Игор Трифуновић, председник Скупштине града Чачка. 

 

 Председник Скупштине је обавестио да је ова седница због редоследа 

одржавања 29., а седница заказана за 5. децембар 2023. године (која је била заказана као 

29.), биће 30. седница Скупштине. 

 

 Председник Скупштине је затим обавестио одборнике да седници, на почетку, 

према обавештењу које је добио од секретара Скупштине, присуствује 51 одборник и да 

постоји кворум за рад и пуноважно одлучивање.  

 

Потом је обавестио одборнике да га је у складу са чланом 122. Пословника, 

одборник Ило Михајловски обавестио да из оправданих разлога не може присуствовати 

данашњој седници Скупштине. 

 

Седници од почетка до краја заседања нису присуствовали одборници Ило 

Михајловски, Марко Достанић, Славољуб Пипер, Гордана Марјановић, Ненад Правдић, 

Слободан Бодић, Биљана Миладиновић, Предраг Радовановић, Александар 

Матијашевић, Саша Петровић, Милан Јевтовић, Милош Обреновић и Невена Павловић. 

 

 Поред одборника, седници Скупштине су присуствовали помоћници 

градоначелника, чланови Градског већа, представници градских управа, известилац по 

тачки дневног реда и представници средстава јавног информисања.  

 

 Председник Скупштине је обавестио да је ова седница сазвана у складу са 

чланом 110. став 4. Пословника, којим је прописано да у ситуацијама које оправдавају 

хитност у сазивању седнице Скупштине, председник Скупштине може заказати 

седницу у року који није краћи од 24 часа од пријема захтева. Како је Градско веће 

доставило захтев за сазивање седнице Скупштине, због ситуације која оправдава 

хитност, седница је хитно сазвана. Разлог за хитно сазивање седнице је поступање по 

Закључку Владе Републике Србије број 401-11777/2023 од 29. новембра 2023. године, а 

ради стицања услова за исплату једнократне новчане помоћи у износу од десет хиљада 

динара ученицима средњих школа у јавној и приватној својини на територији града 

Чачка.  

 

  Председавајући Скупштине је, обавестио одборнике да им је достављен извод 

из записника сa двадесет осме седнице Скупштине од 30. октобра 2023. године, ради 

усвајања.  

 

 Питао је да ли има примедби на извод из записника.  
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 Пошто се нико није јавио за реч, председавајући Скупштине је ставио на гласање 

извод из записника и позвао одборнике да се изјасне дизањем руке.  

 

 Скупштина је са 48 гласова за, без гласова против  и уздржаних,  донела следећи 

 

З а к љ у ч а к 

 

 Усваја се извод из записникa са двадесет осме седнице Скупштине од 30. 

октобра  2023. године, без примедби. 

 

 Председавајући Скупштине је обавестио одборнике да им је предлог дневног 

реда достављен уз позив за седницу, а затим је  питао да ли има предлога за измену или 

допуну  предложеног  дневног реда. 

 

Пошто није било предлога за измену или допуну предложеног дневног реда, 

председник Скупштине је ставио на гласање предложени дневни ред и позвао 

одборнике да се изјасне дизањем руке. 

 

Скупштина је са 49 гласова за, без гласова против и уздржаних, усвојила следећи  

 

Д н е в н и   р е д 

 

1. Предлог одлуке о додели једнократне новчане помоћи ученицима средњих 

школа на територији града Чачка, који су држављани Републике Србије 

 

 

РАД ПО ТАЧКИ ДНЕВНОГ РЕДА 

 

 

ПРВА ТАЧКА: Предлог одлуке о додели једнократне новчане помоћи ученицима  

                            средњих школа на територији града Чачка, који су држављани  

                            Републике Србије 

 

 

 Уводно излагање по овој тачки дневног реда поднела је Милка Станковић, 

начелница Градске управе за друштвене делатности.  
 

Председник Скупштине је отворио претрес. 

 

У претресу су учествовали  Радивоје Домановић, Миладинка Ђукић, Антонела 

Луковић, Никола Наумовић, Зорица Кнежевић, Стефан Радовановић, Милош Марић, 

Иван Рвовић, Милка Владисављевић, Славица Драгутиновић, члан Градског већа и 

Игор Трифуновић. 

 

Радивоје Домановић је искористио право на реплику на излагање Стефана 

Радовановића. 

 

Никола Наумовић је указао на повреду члана 148. Пословника. 
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Председник Скупштине је дао објашњење, а Никола Наумовић  није  тражио да 

се Скупштина о томе изјасни.   

 

Милош Марић  је указао на повреду члана 148. Пословника. 

 

Председник Скупштине је дао објашњење, а Милош Марић  није  тражио да се 

Скупштина о томе изјасни.   

 

Затим се за реч јавио Никола Наумовић који је указао на повреду Пословника, 

али није навео члан за који сматра да је повређен. 

 

Милош Марић је искористио право на реплику на излагање Игора Трифуновића. 

 

Игор Трифуновић је одговорио на реплику. 

 

За реч се затим јавила Славица Драгутиновић, члан Градског већа, која је 

указала на повреду члана 50. Пословника. 

 

Милош Марић је такође указао на повреду члана 50. Пословника. 

 

Председник Скупштине је дао објашњење, а Милош Марић  није  тражио да се 

Скупштина о томе изјасни.   

 

На основу члана 50. Пословника за реч се јавила Славица Драгутиновић, члан 

Градског већа. 

 

Затим је на повреду члана 50. Пословника указала Маријана Глишић. 

 

Председник Скупштине је дао објашњење, а Маријана Глишић  није  тражила да 

се Скупштина о томе изјасни.   

 

Никола Наумовић је указао на повреду члана 148. Пословника. 

 

Председник Скупштине је дао објашњење, а Никола Наумовић  није  тражио да 

се Скупштина о томе изјасни.   

 

Маријана Глишић је указала на повреду члана 143. Пословника. 

 

Председник Скупштине је дао објашњење, а Маријана Глишић  није  тражила да 

се Скупштина о томе изјасни.   

 

Драгутин Ђуровић је указао на повреду члана 147. Пословника. 

 

Председник Скупштине је дао објашњење, а Драгутин Ђуровић  није  тражио да 

се Скупштина о томе изјасни.   

 

 Велимир Илић је указао на повреду члана 148. Пословника. 

 

Председник Скупштине је дао објашњење, а Велимир Илић  није  тражио да се 

Скупштина о томе изјасни.   
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Радивоје Домановић је искористио право на реплику на излагање Игора 

Трифуновића. 

 

Игор Трифуновић је одговорио на реплику. 

 

Велимир Илић је указао на повреду члана 148. Пословника. 

 

Председник Скупштине је дао објашњење, а Велимир Илић  није  тражио да се 

Скупштина о томе изјасни.   

 

Слободан Бајић  је указао на повреду члана 148. Пословника. 

 

Председник Скупштине је дао објашњење, а Слободан Бајић  није  тражио да се 

Скупштина о томе изјасни.   

 

На питања и примедбе изнете у току претреса одговарала је Милка Станковић, 

начелница Градске управе за друштвене делатности.  
 

Пошто се више нико није јавио за реч, председник Скупштине је закључио 

претрес и позвао одборнике да се о Предлогу одлуке изјасне дизањем руке. 

 

Скупштина је са 46 гласова за,  без гласова против и  уздржаних, донела  
 

О Д Л У К У 

О ДОДЕЛИ ЈЕДНОКРАТНЕ НОВЧАНЕ ПОМОЋИ УЧЕНИЦИМА 

СРЕДЊИХ ШКОЛА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА ЧАЧКА, КОЈИ СУ ДРЖАВЉАНИ 

РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ 

    

у тексту који је одборницима достављен у материјалу за седницу Скупштине.  

 

 Одлука  је саставни део записника. 

 

 * * * 

 

 Председник Скупштине, Игор Трифуновић је, с обзиром да је дневни ред за 

данашњу седницу исцрпљен, закључио двадесет девету седницу Скупштине у 12 сати и  

55  минута. 

 

Цео ток седнице Скупштине  је снимљен.    

 

 

СКУПШТИНА ГРАДА ЧАЧКА 

Број: 06-222/23-I 

1. децембар  2023. године  

 

 

              СЕКРЕТАР                                                                               ПРЕДСЕДНИК 

      Скупштине града Чачка,                                                Скупштине града Чачка, 

        Владимир Романдић                                                                    Игор Трифуновић 
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Извод из записника са 29. седнице Скупштине усвојен је на 30. седници, одржаној 5. 

децембра 2023. године. 

 


